



Referat af bestyrelsesmøde

- 08-01-2018 -

Start kl. 17.00

Fremmøde: Alle 5 bestyrelsesmedlemmer

Dirigent: Rasmus

Referent: Jacob

Dagsordenen for mødet var som følger:

- 1. Velkommen og siden sidst**
- 2. Referater**
 - a. Underskrifter
 - b. Procedure fremadrettet
- 3. Aktiviteter 2018**
 - a. Orientering om Fjordens dag
 - b. Orientering om Outdoor sydfyn 2018
 - c. KMD 4:18:4 i Maj 2018
 - d. Årshjul
- 4. Social ansvarlig til træninger**
- 5. PR**
 - a. Nye tiltag
 - b. Facebook ansvar
 - c. Daniels billeder
- 6. Samarbejdspartnere**
 - a. Fit4run
 - b. Hvem skal vi af med?
 - c. Nye?
- 7. Økonomi**
 - a. 2017
 - b. 2018
- 8. PROM/PROD**
- 9. Udvide bestyrelse**
 - a. Gasblus
- 10. Generalforsamling 2018**
- 11. Aftale næste bestyrelsemøde**
- 12. Evt.**
 - a. En ting fra NJ

1. Velkommen og siden sidst

- a. Hvad aftalte vi sidst – og har vi udført de opgaver?
 - *Opgaver bliver gennemgået fra sidste bestyrelsesmøde, hvorpå der aftales at arbejde videre med de opgaver, der fra sidste bestyrelsesmøde ikke er i mål.*
- b. Beretning om arrangement med Niels Folkbirk (vinder af konkurrence)
 - *En stor succes af et arrangement. Nicolai og Thomas havde virkelig gode oplevelse med arrangementet, og der var stor ros. Ca. 28 personer deltog.*
- c. Workep
 - *Rasmus præsenterer arbejdsredskab kaldet "Workep", der fungerer online med google-account. Vi afprøver det og ser tiden af.*

2. Referater

- a. Underskrifter
 - *Det har været svært at få skrevet alle referater under, da "tiden går" og det er svært at mødes for at gøre det. Men det skal vi blive bedre til.*
 - *Lasse laver nyt udkast til design til dokumentet.*
- b. Procedure fremadrettet
 - *Man bestemmer fortsat selv, hvornår man skriver under. Vi snakkede om det ved sidste best.møde, hvor vi blev enige om, at det alligevel kører fint – bare det bliver husket.*

3. Aktiviteter 2018

- a. Orientering om Fjordens dag
 - *Der er ikke sket det store sidst. Lasse arbejder stille og roligt videre med Julie og Majse.*
- b. Orientering om Outdoor sydfyn 2018
 - *Forskellen fra sidste år er, at vi står for mere – mest af alt for at der er styr på, hvem der gør hvad. Vi snakker om, hvor mange, der skal deltage som ansvarlige.*
 - *Nicolai og Jacob sætter sig sammen i uge 6 og udspecificere opgaver, så det bliver klarlagt, hvor krævende det hele er ift. hjælp fra andre. Derefter bliver det meldt til medlemmer og best.medlemmer, hvordan der ønskes hjælp.*
- c. KMD 4:18:4 i Maj 2018
 - *Inden 1/1 havde en kollega af Jacob nået at lave aftale med en anden forening, der også var til eventet sidste år. Da Jacob efter sidste bestyrelsesmøde ikke kunne melde om, hvor mange TRD kunne stille – og vi dengang valgte at udskyde beslutningen til januar. Derfor valgte Jacobs kollega at lukke aftalen med den anden forening, der var helt klar.*
 - *Ergo er TRD reserve, hvis den anden forening ikke kan stille med alle frivillige.*
- d. Årshjul
 - *Ved sidste møde snakkede vi om, at det kunne være godt at have overblik over hele året ved et årshjul.*
 - *Rasmus har lavet et udkast.*

- *Vi udfylder Årshjulet med mere ved mødet*
- *Rasmus retter til, og det sendes ved lejlighed ud til medlemmer – og ellers bruges som værktøj for bestyrelsen.*

4. Social ansvarlig til træninger

- Lasse melder forslag ift., om der skal være én person, der tager sig af personer, der skiller sig ud. Fx når der kommer nye.*
- Vi beslutter, at vi bibeholder nuværende form, hvor det gælder om at lægge op til, at alle medlemmer er med til fælles at hjælpe med at tage imod nye. Vi kan huske medlemmerne på det fortsat.*

5. PR

- Nye tiltag*
 - *Pointen er, at vi ikke må stagnere, men tænke i ny idéer. Om det er videoklip, teasere, konkurrencer eller andet. Vi må bare ikke slippe momentum.*
- Facebook ansvar*
 - *Rasmus er gået død i facebook-ansvaret og vil gerne melde sig fra det.*
 - *Jacob overtager ansvar for facebook.*
- Daniels billeder*
 - *En god ven har taget billeder. Derefter har han fået en rigtig god tjans som professionel fotograf. Vi skal derfor aftale yderligere med Daniel, hvordan aftalen skal være. Om det handler om, at vi ikke skal bruge flere af hans billeder eller hvad.*
 - *Et udkast kan være, at hvis vi er modeller for Trimtex og Daniel, så er det Daniels billeder og en aftale derimellem. Hvis der tages billeder med medlemmer med TRD-tøj på, så skal det nævnes for Daniel, at vi også må bruge dem.*
 - *Lasse tager en snak med Daniel og aftaler.*
 - *Tilmed lader vi Trimtex dele vores billeder på instagram, hvilket de har efterspurgt.*

6. Samarbejdspartnere

- Fit4run*
 - *Rasmus har været ude og snakke med Brian. Rigtig hyggelig fyr, der gerne vil få ting til at ske, men uden folk bliver "sure". For Trimtex må vi ikke købe tøj, men vi kan selvfølgelig ikke udelukke, at medlemmer kommer ind og køber. Dertil har han dog sko, som han gerne vil sælge. Han har også et par til mænd ud over piger. Og dertil vil han rigtig gerne med ud til events og vise ansigt. Han stiller dertil ingen krav om, hvordan vi skal vi flaget for ham (fx med hashtags eller andet).*
 - *Det er vedtaget ved flertal, at vi indgår samarbejdsaftale med fit4run med fokus på nyt til pigerne.*
 - 1. Rasmus laver kontrakt og møder Brian til underskrift.*
- Hvem skal vi af med?*

- Friluftsland
 1. Jacob tager en snak med Bo og melder os fra
- c. Nye?
 - Friluftslageret
 1. Thomas tager kontakt og prøver at lave en god aftale

7. Økonomi

- a. 2017
 - Nicolai præsenterer, og tager det med videre til generalforsamling.
- b. 2018
 - Hvad skal vi bruge pengene på? Vi kommer til at have penge i overskud.
 - Vi brainstormer på lidt muligheder, men vedtager ikke andet end, at Jacob kan købe beachflag hjem, og der ikke er langt fra, at man finder noget til at man får lov til at købe (med respekt for pris og hvad det er).
- c. DGI og DAF medlemskab fortsat?
 - Vi vedtager, at vi fortsat ønsker at være medlem, selvom det fra nu af kommer til at koste i stedet for gratis medlemskab, som vi hidtil har haft.

8. PROM/PROD

- a. Ved hurtig gennemgang stemmer vi om, hvor mange medlemmer, vi tror vi har ved udgangen af 2018. Gennemsnittet blev 142, så det er vores mål om medlemstal i december 2018.
- b. Vi skal tænke over, hvordan vi holder momentum – og hvad det egentlig er, vi vil i 2018.
 - Én konkret ting er, at vi skal udvælge 3-4 løb, som vi forsøger at få så mange som mulige medlemmer til.
 - Rasmus og Nicolai vælger de 3 løb.
- c. Andre idéer bliver sat i banken.

9. Udvide bestyrelse

- a. Rasmus oplæg er, at klubben er i gang med at blive større, og herom er der en tanke om, at der muligvis også er behov for en større bestyrelse.
 - En meget svær beslutning ift., om 7 personer bliver for mange pt.
 - Vi har snakket om en mulig ændring af, hvordan vi organiserer os ift. opgaver. Det behøves nødvendigvis ikke at være ift. udvidelse af bestyrelsen, men der kan sagtens tænkes i udvalg eller lignende. Det brygger vi på til næste gang. Det er mest af respekt og lyst til at inddrage andre medlemmer og få nyt blod til bestyrelsesarbejdet.
- b. Gasblus
 - Vi udskyder denne.

10. Generalforsamling 2018

- a. Der samles punkter, som skal med til generalforsamlingen. Formanden står ellers for strukturen.
- b. Dato vedtaget: Fredag d. 2. Marts



11. Aftale næste bestyrelsemøde (TH)

- a. Mandag d. 12. marts (Nicolai er i Aabenraa og Jacob i KBH – så de er med på Skype).

12. Evt.

- a. En ting af NJ - Bilag til kasseren
- Skal kun være til TRD-mailen ellers skal de lægges i bilagsmappen i dropbox, ellers bliver det svært at finde rundt i.

Mødet hæves kl 22.50

Dato: 14-01-2018

Dato: 14.01.2018

Formand: Thomas Smidt Hvidberg

Næstformand: Rasmus Overgaard

Dato: 10/1 2018

Referent: Jacob Nørgaard